

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 8/11/99. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON WEDNESDAY, NOVEMBER 10, 1999. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 8/11/99. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE MERCREDI 10 NOVEMBRE 1999, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

1. *L.F. - v.- Her Majesty the Queen* (Ont.)(27343)
2. *Duc Am Vu - v. - Her Majesty the Queen* (B.C.)(27383)
3. *Ernest Dwayne Sangwais v. Her Majesty the Queen* (Sask.)(27287)
4. *James Clapp v. Her Majesty the Queen* (Ont.)(27381)
5. *Stephen M. Byer v. Royal Insurance Company of Canada/Royal Sun Alliance* (Qué.)(27224)
6. *Robert Day v. Her Majesty the Queen* (Ont.)(27348)
7. *Future Électrique Inc. and Robert G. Miller v. Her Majesty the Queen* (Qué.)(27388)
8. *Ministère de la santé et des services sociaux c. Centre Hospitalier Mont-Sinaï, et al.* (Qué.)(27022)
9. *Commission des droits de la personne et des droits de la jeunesse c. Les Autobus Legault Inc.* (Qué.)(27073)
10. *The Law Society of British Columbia v. Jaswant Singh Mangat, et al.* (B.C.)(27108)
11. *Commission des droits de la personne et des droits de la jeunesse* (Qué.)(27128)
12. *Ville de Saint Romuald c. Claudette Olivier, et al.* (Qué.)(27210)
13. *Hélène Mailloux, et al. c. Jean-Pierre Beltrami* (Qué.)(27182)
14. *Nadu Patel v. Department of National Health and Welfare* (F.C.)(25997)
15. *Vigi Santé Ltée, et al. c. Ville de Montréal, et al.* (Qué.)(27227)
16. *André St-Jacques c. Romain Bourdon, et al.* (Qué.)(27232)
17. *Dr. Bruno Riendeau Ph.D. c. La ville de Québec* (Qué.)(27226)

18. *William Miller v. Doris Miller (Ont.)*(27496)
-